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Verksamheten har under året varit skaplig, både tennis- och padelbanor har varit ganska 
frekvent använda av ortsborna och även av personer från grannsamhällena.  
Mycket trevligt har det också varit att se att skolan har använt banorna under året.  
 
Vi i sektionen ser med tillförsikt fram emot ett år med mycket folk på båda banorna. 
 
 
 
 
 
 
Ordf. Lars-Gunnar Serell               Kassör Tomas Gillsjö 
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